
 
 

REFERAT TIL MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 3. januar 2020 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tudborg, Jessica Funk, Jesper Jon Nielsen, Rikke 
Mørup Krogh og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 6/10 

 Mødedato: 9. januar 

Medarbejderrepræsentanter: Steffen Laursen og Malene Bak 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Jakob og Jonas 
Sparkær: Jennifer og Jonas   
 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Mønsted Skole 
 

Jakob Busch (ref.) Ref.dato: 9. januar 2020 

Afbud: Jessica, Steffen,    

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden Der har været afholdt møde i Viborg vedr. principper for 
fremtidig skolestruktur 

Udkast til årsberetning er skrevet og sendt rundt. Evt. 
kommentarer sendes retur til Jens senest tirsdag 
morgen. (14. januar) 

 

 2.  Nyt fra skolelederen God start på året 2020 – børnene virker motiveret. 

Ca. uge 7 kommer der nye skolemøbler til mellemtrin og 
udskoling. 

Der har været et påbud ift. udsugning på dekupørsave på 
Mønsted skole og det er bragt i orden. 

Der er ca. 40 børn i Søløven 

Budget2020: det løber rundt på begge skole i 2020 (der 
bruges af overskuddet fra 2019). Budgettet gennemgås 
på næste møde i februar. 

Der er etableret et mtb-spor på Mønsted skole til brug for 
alle i lokalområdet. (Mønsted Idrætsforening har været 
med i arbejdet) FB udtrykker anerkendelse for arbejdet. 

 

 

 3.  Nyt fra elevrådet Sparkær: Der har ikke været afholdt møde 

Mønsted: Der har været afholdt møde i dag.  

 

 

 4.  Oplægsholder til fællesmødet mødet i januar 

 

Planlægningen af det praktiske i forhold til 

Søren sender en reminder på mandag (husk egen kop). 

Jette køber og skærer frugt 

Flest muligt møder kl. 17 

 



Dagsorden: Referat: 

fællesmødet  

 5.  Skolestruktur-debat  

Oplæg fra dialogmødet er sendt rundt via mail. 

På mødet drøftes politikkerne og forvaltningens 
oplæg. 

 

Spændende at møde andre skolers fokus i 
gruppearbejdet. 

Dialoger om: 

Skoledistrikter 

Fællesledelse 

Tjenestested for lærere og pædagoger: Viborg kommune 

Bestyrelsen sender en skrivelse til børne og 
ungdomsudvalget. Jens sender et udkast til en skrivelse 
med svarfrist fra den øvrige bestyrelse senest d. 17/1. 

Skrivelsen kommer blandt andet til at indeholde 
følgende: 

Relevant inforapport om forældres skolevalg.  

Vigtigt også at sende information om hvilke tiltag, der 
allerede er i gang på skolerne (intern vikardækning, to-
lærer-ordning, fagligt løft 0,3, vedligeholdte bygninger, 
overholdte budgetter, lavt sygefravær etc.)  

Hvordan kan vi imødekomme de behov som er beskrevet 
som en del af den brændende platform? 

 

 

 6.  Princip revurderes (højest prioriteret) 

Læs, diskutere på møde: bevares, ændres? 

Evt. tilrette tekst, i så fald 1-2 personer 

melder sig til at udforme tekstforslag til 

godkendelse næste gang(e). 

 

2. ’Skolehjem kommunikation’ 
 

Udkast drøftes. 

 

3. ’Kostpolitikken’ 

4. ’Hovedprincippet: Det bedst til vores børn’ 

5. ’Skolerejse’ 

6. ’Valgfag’ 

  

Vi har vedtaget at nå alle principperne 

igennem på et møde-år (10 x). 

 

Skole-hjem-kommunikation gennemgået. Ny titel: 
Kommunikation mellem skole, hjem og omverden 

Der skal lave links i teksten til Mee book, Docendo etc.: 

Kommunikationskanalerne for skolehjem 
kommunikationen er:   

• Aula(link) dette er den primære kommunikationskanal 
mellem skole og hjem  

• Docendo(link) her ser du ugens oversigt 

 

Afledt heraf: Links/widgets i AULA skal afspejle lokal 
praksis. 

Mee book: nogle forældre kan ikke se elevplaner 
(opfølges af skoleledelsen) 

 

Næste gang: Kostpolitik 

 

 7.  Byfornyelsesudvalg Rikke, Jakob og Jon er med i Mønsted 
byfornyelsesudvalg. Jon tager kontakt 

 

 



Dagsorden: Referat: 

 8.  Evt.   

 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Jessica Funk  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Malene Bak  

Steffen Laursen  

  

  

  

  

 


